
Vlaamse Paarden aan het werk  
in Pairi Daiza park 

Des VP au travail dans le parc  
Pairi Daiza 

  
Hallo iedereen, ik ben Gaëtan Maribo, verantwoordelijk 

voor de paarden in het park.  
 

Twee jaar terug heeft de directie van het Park Pairi 

Daiza besloten om een koppel Vlaamse Paarden aan te 
kopen om het ras te vertegenwoordigen in het Park. 

 
We hebben twee merries aangekocht, van 6 et 7 jaar.  

De ene was al aangespannen geweest, de andere heel 

wat minder. 
 

Het eerste seizoen, hebben ze in koppel een huifkar 
getrokken met 35 mensen erop. 

Dit jaar hebben ze heel wat meer gedaan, de 
vuilnisbakken opgehaald rondom het Park en ze werden 

ook gebruikt bij het voederen van de zoogdieren. 

Ze hebben ook het gras gemaaid rondom het Park et 
helpen lossen als voeder voor de paarden. 

 
We zijn heel tevreden met de merries en vooral heel 

gelukkig met hun.  Ze zijn zeer kalm tussen het publiek 

et ook tussen de dieren (olifanten, leeuwen, …). 
 

Dit jaar hebben ze veel spieren opgebouwd.  Ze hebben 
in koppel de huifkar getrokken, die 1800 kg weegt, met 

35 mensen op de koets, en dit drie à vier dagen per 
week. 

 

Ze zijn een attractie op zich, heel indrukwekkend voor 
het publiek en erg apprecieert in het Park.  Ze maken 

deel uit van de meeste gefotografeerde dieren. 

Bonjour, je m’appelle Gaëtan Maribro, responsable des 

chevaux du parc. 
 

Il y a deux ans, la direction du Parc Pairi Daiza a décidé 

d’acheter une paire de chevaux de trait Flamand afin de 
représenter la race au sein du Parc.  

 
Nous avons donc acheté deux juments de 6 et 7 ans.  

L’une d’elles avait déjà été attelée.  L’autre très peu.   

 
La première saison, elles ont travaillées en paire devant 

une calèche de 35 personnes.   
Cette année, en plus, elles ont travaillées en simple pour 

la collecte des poubelles ainsi que pour le nourrissage 
des grands mammifères.  

Mais également, la fauche d’herbe à l’extérieur du parc 

et distribution aux animaux.   
 

Nous sommes très contents des chevaux et surtout très 
heureux avec elles.  Elles sont calmes dans le public 

ainsi que devant les autres animaux (éléphants, 

lions,…).   
 

De plus cette année, elles ont pris de la puissance.  
Tirer en paire une calèche de 1800 kilo, plus 35 

personnes dessus et cela trois jours sur quatre.  
 

Elles attirent le public avec leur taille impressionnante et 

sont très appréciées au sein du Parc.  Elles font partie 
des animaux les plus photographiés du Parc. 

 

 

 
 


